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Ort Stockholm Plats Kansliet 

Närvarande: Anders Ödman, Björn Jönsson, Anders Eriksson, Sofia 
Friman, David Agardh, Mikaela Fläderblom  
Adjungerande: Sandra Karlsson 
Vid protokollet: Birgitta Ipsonius (§ 1-9) Anders Eriksson (§ 10-16) 

Närvarande 

 
Ordförande Anders Ödman öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§ 1  
Öppnande av mötet 
 

BESLÖT 
att godkänna föredragningslistan 

 

§ 2  
Föredragningslista 

BESLÖT 
att utse David Agardh att jämte ordföranden justera dagens protokoll.  

 

§ 3  
Val av 
justeringsperson 

BESLÖT 
att utse Anders Eriksson till sekreterare i förbundsstyrelsen 
 

§ 4 Val av sekreterare 
FS 

BESLÖT 
att  godkänna föregående protokoll FS15-23 FS16-23 och FS17-23 och 

lägga föregående protokoll till handlingarna.  
 

§ 5 
Föregående protokoll 

Information kring Förlorad arbetsinkomst och hur det används.  
 
BESLÖT 
att notera informationen 
 

§ 6 Förlorad 
arbetsinkomst 

Information kring attestregler och hur arbetet kring attestering genomförs. 
 
BESLÖT 
att uppdra Sandra att uppdatera dokumentet kring attestregler 
att bordlägga frågan till nästa möte 
 

§ 7 Attestregler 
 

Information och diskussion kring FS-handboken och hur arbetet kring den 
ska ske. 
 
BESLÖT 
att uppdra alla ledamöter att läsa igenom och kommentera FS-

handboken  
att behandla FS-handboken på nästkommande möte 
 

§ 8 FS-handbok 
 

Genomgång av Delegationsordningen 
 
BESLÖT 
att uppdra Anders Ö att se över om ändringar behöver göras i 

Delegationsordningen 

§ 9 
Delegationsordning 
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BESLÖT 
att utse Anders Eriksson till ledamot av AU 

§ 10 Val av ledamot i 
AU 
 

Vi behöver utse kontaktpersoner för åtminstone UScK, RScK, 
Utbildningsutskott, Strategigrupp, Scouterna, IOGT.NTO-utredningen och 
Förbundslägret 
 
BESLÖT 
att hänskjuta beslutet till nästa möte 

 

§ 11 Ansvarsområden 
och kontaktpersoner  
 

Vi behöver utse kontaktpersoner för stiftelsen Ransbergs Herrgård, stiftelsen 
Kungshols lägergård, stiftelsen Storvallens fjällstugor och stiftelsen Dan 
Winthers fond för scoutrörelsens främjande 
BESLÖT 
att bordlägga till nästa möte 
 

§ 12 Stiftelser 
 

Alla behöver gå kursen Trygga möten var tredje år 
 
BESLÖT 
att alla som inte gått den behöver göra detta innan årsskiftet 
  

§ 13 Trygga möten 
 

Ordförande informerade om senaste RS-mötet. 
Den 12 december ska styrgruppen (4*GS) för organisationsprojektet träffas. 
RS-protokoll – frågan från FM lyftes och vi (NSF) bads att återkomma med 
förslag på att-satser 
 
GS rapport 
Anna kommer avsluta sin tjänst 31/12-2023.  
Amalia Ideborg skrev på avtal om att överta tjänsten 
 
Kommittéer/Utskott 
Inga rapporter 
 
Utredningen 
Ingen rapport 
 
Förbundslägret Neverland 
Anders Ö, Birgitta och Sandra fick en rapport från Amalia under fredagen och 
läget är bättre än befarat och den allmänna känslan är positiv. Synpunkter från 
KO-träffen tidigare i veckan framfördes 
 
BESLÖT 
att lägga rapporterna till handlingarna. 

§ 14 Rapporter 
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Månen scoutkår har hört av sig då de inte fått alla bidrag utbetalda 
 
BESLÖT 
att hänvisa till AUs möte på tisdag 
 
 
Krisplan finns på förbundsnivå, men en kår har hört av sig och frågat efter 
vilket stöd som finns från förbundet 
 
BESLÖT 
att var och en kollar med sin egen kår om det finns en krisplan för kåren 

för att inventera och ta med sig till nästa möte. Vid nästa KO-träff 
lyfts frågan för att se behovet 

att en mall för till en gemensam kris-och handlingsplan tas fram 
 
 
Vårt rum på Kandersteg (nykterhetsrummet) behöver renoveras. 
 
BESLÖT 
att ta upp frågan igen på nästa möte 
 
 
Knäreds scoutkår vill ha hjälp att avsluta scoutkåren och avyttra deras 
tillgångar. De har blivit lovade hjälp (av någon) 
 
BESLÖT 
att Anders Ö kontaktar Cecilia H (DO Skåne) för att sondera läget 
 
 
Idékursen 2024 har i praktiken blivit inställd då det inte gick att få ihop ett 
kursteam. Information i nyhetsbrevet efterfrågar intresse om att arrangera 
kursen vid ett senare tillfälle under 2024. 
 
 
KO DO-träffar under 2024 
 
BESLÖT 
att hänvisa till AUs möte på tisdag 
 

§ 15 Övriga frågor 
 

Ordföranden Anders Ö avslutade mötet och tackade alla för ett bra möte. § 16 
Mötets avslutande 

 
 
Sekreterare   Justerare 
 
 
 
Anders Eriksson  Anders Ödman David Agardh 
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